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(bij indiening uiterlijk 17 mei 2024, worden deze beantwoord op 6 juni 2024. Nagekomen vragen worden zo 

spoedig mogelijk beantwoord voor de domein- en/of raadsvergadering, uiterlijk 19 juni 2024.) 

Technische vragen 
Graag bij elke vraag de pagina aangeven waar de desbetreffende vraag aan refereert. 

 

FRACTIE: VVD 

  

GR Geul & Maas 

Vraagnummer:  1 

Pagina: 1 Grondstoffenplan 

Vraag: Voorstel bevat grote disclaimer als gevolg van grondstoffenplan. Welke 
verwachtingen zijn er indicatief inzake financiële impact plan? Gaan kosten omhoog 
of omlaag? 

Antwoord: De kosten gaan omhoog. Per definitie heeft de afvalinzameling te maken met 
exogene kostenstijgingen zoals: loonstijgingen, prijsstijgingen, stijging van 
heffingen/accijnzen en belastingen (zoals de landelijke afvalstoffenbelasting). 
Daarnaast herbergt het (vastgestelde) beleidskader enkele zeer service- en milieu 
verhogende maatregelen zoals, het verlagen van het aantal betaalfracties op de 
milieuparken (quickwin 1), het introduceren van het 1x gratis ophalen van grofvuil 
met blijvende verwerkingskosten (quickwin 2) en de huis-aan-huisinzameling van 
PMD (quickwin 3). Daarnaast zorgt de Leidraad fysieke belasting en de elektrificatie 
van het wagenpark voor meerkosten, dit ten opzicht van de huidige situatie.  

  

Vraagnummer:  2 

Pagina: 2 Milieupark het Rondeel 

Vraag: Tot welke desinvestering heeft het buiten gebruik stellen van in- en 
uitweeginstallatie geleid? Indicatie van nadere investering indien wel in- en 
uitwegen en vervolgens park herinrichten. 

Antwoord: We kiezen er bewust voor om de weeginstallatie slechts buiten gebruik te stellen, 
nu er sprake is van nog slechts twee betaalfracties (namelijk fijn restafval en grof 
restafval) en de ongelijke verdeling tussen de betaalfractie en de gratis fractie die 
dat met zich meebrengt. We halen de weegbrug niet definitief weg; van een 
desinvestering is dan ook geen sprake.  
Er zijn momenteel geen plannen om het milieupark ’t Rondeel anders in te richten 
waardoor er ook geen indicatie van een dergelijke investering kan worden gegeven. 

  

Vraagnummer:  3 

Pagina: Algemeen 

Vraag: Ik lees vooral winstwaarschuwingen en ben benieuwd of er naast de quickwins qua 
dienstverlening (die mogelijk leiden tot meerkosten) er ook financiële besparingen 
gerealiseerd worden of meeropbrengsten uit afval. 

Antwoord: Er zijn inderdaad ook financiële besparingen te realiseren. Veel hangt af in hoeverre 
de maatregelen als genoemd in het vastgestelde beleidskader, welke verder 
worden uitgewerkt in het Grondstoffenplan, daadwerkelijk gaan leiden tot een 
afname van het grof- en fijn restafval (de dure betaalstromen) en de toename van 
de recyclebare stromen zoals PMD, papier, glas, textiel, (de opbrengststromen). Het 
Beleidskader focust zich op de afvalstromen: GFT+e, PMD, Textiel en luiers- en 
incontinentiemaatregel omdat deze afvalstromen: 
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Technische vragen 
Graag bij elke vraag de pagina aangeven waar de desbetreffende vraag aan refereert. 

 

FRACTIE: VVD 

  

GR Geul & Maas 

1). In grote hoeveelheden vrijkomen bij huishoudens; 
2). Door recycling veel CO2 bespaard kan worden; 
3). Om verschillende redenen nog veel in het restafval worden aangeboden.  
Wanneer gemeenten in staat zijn het fijn- en grof restafval te minimaliseren en de 
overige afvalstromen zo zuiver mogelijk  in te zamelen en het ter recycling aan te 
bieden, kunnen de hoogste besparingen gerealiseerd worden. 
 
Daarnaast is er thans sprake van een vrij arbeidsintensieve afvalinzameling in 
Maastricht, Meerssen en Valkenburg aan de Geul. Door de steeds hogere lonen 
alsook de grenzen die op termijn worden gesteld aan de maximale fysieke 
inspanningen die beladers mogen doen, kunnen op termijn besparingen 
gerealiseerd worden door meer mechanisch (via ondergrondse afvalcontainers) 
huishoudelijk afval te gaan inzamelingen. In het vastgestelde beleidskader is deze 
ontwikkeling benoemd en zal in het Grondstoffenplan verder uitgewerkt gaan 
worden.  

  

Vraagnummer:  4 

Pagina: 5 Jaarverslag GR Geul en Maas 

Vraag: Wat is de reden voor de 20% daling in afvalstroom op milieuparken in 2023? 

Antwoord: Bij de begroting van de tonnages voor kalenderjaar 2023 (voorjaar 2022) hebben 
we ons moeten baseren op de (historische) gegevens van de voorgaande 3 gehele 
jaren: 2019, 2020 en 2021. Met name het coronajaar (2020), waarin als gevolg van 
vele zolder- en tuinopruimingen zeer veel afval (>20.000 ton) op de milieuparken is 
ingeleverd, heeft zorggedragen voor een te conservatieve begroting van de 
tonnages 2023. Inmiddels weten we dat de tonnages van kalenderjaar 2020 een 
incidentele uitschieter is geweest en deze zich thans consolideren richting de 
16.000 ton (daling 20%). Zie pagina 43 van de jaarrekening 2023.  

  

Vraagnummer:  5 

Pagina: 19 en 20 Jaarverslag 

Vraag: Noodzaak van risico reserve van € 276k, waarom wordt deze gezien financiële 
ruimte niet getroffen? 

Antwoord: Zoals uitgelegd in de Jaarrekening wordt het opbouwen van een eigen 
weerstandscapaciteit niet noodzakelijk geacht daar het financieel resultaat van de 
GR Geul en Maas jaarlijks met de deelnemende gemeenten wordt afgerekend. 

  

Vraagnummer:  6 

Pagina: 39/40 

Vraag: Wanneer is de analyse begrotingsafwijkingen beschikbaar? Idem 
rechtmatigheidsverantwoording. 

Antwoord: De analyse begrotingsafwijking is inmiddels beschikbaar en wordt verwerkt in de 
Jaarrekening GR Geul en Maas 2023. Aan de rechtmatigheidsverantwoording wordt 
momenteel nog gewerkt. 


